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Industrieel restwater  -  Hergebruik voor de landbouw

Net als in 2018 stelt de Tiense Suikerraffinaderij het restwater uit haar fabriek ter 
beschikking van lokale boeren: in totaal gaat het om zo’n 1000 m³ water per dag, waar 
heel wat landbouwers al dankbaar gebruik van maken.

Suikerproductie is een proces waar heel wat restwater bij vrijkomt. Maar ook elders in de 
voedingsindustrie en bredere verwerkingsindustrie van landbouwproducten is industrieel 
restwater momenteel vooral een lastproduct, dat verdwijnt in het riool.

1. In hoeverre is het hergebruik van industrieel restwater door landbouwers 
gereguleerd? Zijn er buiten het Tiense voorbeeld nog gevallen bekend waarbij dit op 
significante schaal wordt georganiseerd? 

2. Zijn er incentiveringen voor bedrijven die hun restwater aanbieden voor de 
landbouw? Zo niet, acht de minister dat dan wenselijk binnen een bepaalde context?
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De regulering van het hergebruik van industrieel restwater is een bevoegdheid van de 
minister bevoegd voor omgeving, collega Zuhal Demir.

In projectoproepen wordt het thema duurzaam watergebruik (waaronder hergebruik van 
water) regelmatig opgenomen. Zo is er bijvoorbeeld het Interreg-project F2AGRI waarbij 
gezuiverd afvalwater uit de voedingsindustrie wordt ingezet voor watertoepassingen in de 
landbouw. Ook de oproep VLIF-agrovoeding werd reeds ingezet voor het thema duurzaam 
watergebruik, bijvoorbeeld het project van Ardo-en Inero.


